
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2020. gada 25. maija 
LFF VALDES SĒDES protokols 
  



Latvijas Futbola federācijas (LFF) 
valdes sēdes protokols 
 
Rīgā  
2020. gada 25. maijā, plkst. 10:00 
 
Piedalās: S.Kovaļovs, A.Kučinska, E.Brants, A.Isakovs, A.Zakreševskis, V. Direktorenko , G. Blumbergs, 
J.Engelis, E.Pukinsks – LFF ģenerālsekretārs  
Protokolē: T.Ārmanis 
Sēdi vada: A.Zakreševskis 
Uzaicinātās personas:  A.Gaidels – LFF izpilddirektors 
 
Darba kārtība: 

1. Informācija par 2019. gada pārskatu  E.Pukinsks 

2. Par MTC “Staicele” dibinātāju sēdē izskatāmajiem jautājumiem J.Čaplinskis 

3. Dažādi  

3.1 Par Balvu novada pašvaldības iesniegumu; 

3.2 Par izmaiņām Spēles noteikumos un Virslīgas čempionāta reglamentā; 

3.3 RFS vēstule. 

 

E.Pukinsks 

4. Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta E.Pukinsks 

 
Sēdi atklāj A.Zakreševskis. Valdes sēde tiek noturēta attālināti ar elektronisko sakaru līdzekļu 
starpniecību, kas tiek interpretēta kā klātesamība. A.Zakreševskis secina, ka kvorums ieradies 
pietiekams un sēde tiek atklāta, apstiprinot darba kārtību. 
 
Secīgi tiek izskatīts darba kārtības jautājums Nr.1. 

1. Informācija par 2019. gada pārskatu  E. Pukinsks 

 
E.Pukinsks un auditora “Ernst & Young” pārstāvji informē valdi par 2019. gada finanšu pārskatu un ar 
aktuālo informāciju. “Ernst un Young” pārstāvji iesaistās diskusijā ar valdes locekļiem par topošā 
atzinuma būtību un salīdzinošajiem finanšu rādītājiem.  
 
Ierosinājums: Pieņemt informāciju zināšanai.  

 
Darba kārtības jautājums Nr.2. 

2. Par MTC “Staicele” dibinātāju sēdē izskatāmajiem jautājumiem  J.Čaplinskis 

E.Pukinsks informē, ka šī gada 26.maijā notiks LFF Mācību un treniņu centra "Staicele" dibinātāju sēde. 
MTC "Staicele" valdes loceklis Jānis Čaplinskis informē par situāciju Staiceles bāzē 2020. gadā un 
"Covid-19" radītās dīkstāves iespaidu. Jānis Čaplinskis atbild uz valdes interesējošajiem jautājumiem, 
diskutējot par pašreizējām un prognozējamajām bāzes saistībām, kā arī nepieciešamajiem 
ieguldījumiem bāzes tālākā uzturēšanā un attīstībā. LFF valdes locekļi dalās savā vērtējumā par bāzes 
tālākās darbības iespējamajiem modeļiem un LFF iesaisti. 
 
 



Ierosinājums. Nodrošināt MTC “Staicele” bāzes pamatfunkciju atbalstīšanu laika periodā no aprīļa līdz 
septembrim no LFF budžeta līdzekļiem. Uzdot MTC “Staicele” valdes loceklim Jānim Čaplinskim 
sagatavot precizētu 2020. gada budžetu, ņemot vērā COVID-19 radītās sekas. Virzīt jautājumu atbalsta 
apmēra noteikšanai uz nākamo valdes sēdi pēc nepieciešamās informācijas saņemšanas. 

 
Balsojums:  

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

A.Zakreševskis    A.Kučinska    
PAR 7 

S.Kovaļovs    E.Brants    

V.Direktorenko    A.Isakovs    
PRET 1 

G.Blumbergs    J.Engelis    

        ATTU
RAS 

0 

 
2.1.Lēmums: Valde ar balsu vairākumu nolemj apstiprināt ierosinājumu.  
 
 
Darba kārtības jautājums Nr.3 

3. Dažādi  
3.1 Par Balvu novada pašvaldības iesniegumu; 
3.2 Par izmaiņām Spēles noteikumos un Virslīgas čempionāta 
reglamentā; 
3.3 RFS vēstule. 
 

E.Pukinsks 

 
3.1. E.Kaļva informē valdi par situāciju Balvu sporta skolā un par Balvu novada pašvaldības iesniegto 
iesniegumu LFF par Balvu Sporta centra biedra statusa pārņemšanu. Valde iepazīstas ar jautājuma 
būtību LFF statūtu un likuma izpratnē. 
 
Ierosinājums - noraidīt Balvu novada pašvaldības iesniegto lūgumu biedra statusa pārņemšanai. Aicināt 
iesniegt jaunu pieteikumu biedra kandidāta statusa iegūšanai.  
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

A.Zakreševskis    A.Kučinska    
PAR 8 

S.Kovaļovs    E.Brants    

V.Direktorenko    A.Isakovs    
PRET 0 

G.Blumbergs    J.Engelis    

        ATTU
RAS 

0 

3.1.Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
 



3.2. A.Isakovs un A.Zakreševskis informē par Starptautiskā Futbola asociācijas valdes (IFAB) "Covid-19" 
radītās situācijas ietekmē izstrādātajiem noteikumiem, paredzot iespēju palielināt atļauto maiņu skaitu 
līdz piecām tiem čempionātiem, kuru plānotais noslēgums ir līdz 2020. gada 31. decembrim. Tādēļ LFF 
Klubu sacensību komiteja virza grozījumus 2020 gada Virslīgas čempionāta reglamentā. Minētie 
grozījumi  saskaņoti arī  virslīgas klubu kopsapulcē. 
 
Ierosinājums - Apstiprināt LFF Klubu sacensību komitejas virzīto izmaiņu veikšanu 2020.gada Virslīgas 
čempionāta reglamentā, palielinot atļauto spēlētāju maiņu skaitu no trim līdz piecām. 
 
Balsojums: 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

Balsotājs PAR PRET 
ATTU
RAS 

BALSOJUMS 

A.Zakreševskis    A.Kučinska    
PAR 8 

S.Kovaļovs    E.Brants    

V.Direktorenko    A.Isakovs    
PRET 0 

G.Blumbergs    J.Engelis    

        ATTU
RAS 

0 

3.2.Lēmums: Valde vienbalsīgi nolemj apstiprināt ierosinājumu. 
 
3.3. S.Kovaļovs informē valdi par saņemto vēstuli no Rīgas Futbola skolas ar lūgumu apmaksāt ierīkotās 
laistīšanas sistēmas izmaksas. 
 
Ierosinājums.  Pieņemt informāciju zināšanai. 
 
 
Darba kārtības jautājums Nr.4. 

4. Nākamā LFF valdes sēde, norises laiks, datums un vieta E.Pukinsks 

 
Nākamā LFF Valdes sēde paredzēta 2020. gada 15. jūnijā plkst. 10:00 
 
Valdes sēde tiek slēgta plkst. 13:00 
 
LFF pirmais viceprezidents A.Zakreševskis ___________________ 
 
 
LFF ģenerālsekretārs E.Pukinsks ___________________________ 
 


